
Fremmødte: 

Fra Røddinggade A/B: Poul og Kasper 

A/B Vester: -  

Afdeling 2: Johan og Karsten 

Referent: Johan 

 

Dagsorden 

1.  

 Dagsorden, forslag modtages 

 Containerplads udvides med nogle fliser til ladcykelparkering, 

 Vand fra Rødding A/B 

 Oprydning i gård generelt. 

 Byggesagkyndig til undersøgelse af nuværende bygningsstruktur ved 

containerplads. 

 Rotter i gården igen: i det sydvestlige hjørne 

 Generalforsamling i gården. 

 Evt.  

Referat: 

1. Dagsorden blev besluttet.  

2. Løsning i mellemgangen, hvor miljøsskab flyttes (til afd. 2’s væg) og der gøres plads 

til ladcykler (8 stk ?) 

3. Målerstanden skal aflæses (og der lægges 20 kubikmeter til): Rødding sender en 

regning til gårdlaget (’s adm.) 

4.  Gården roder  - særligt med trehjulede cykler. Rødding har arbejdssøndag den 19. 

juni og vil rydde op. Der var diskussion om et lille skur til cyklerne. Måske en mere 

helhedsorienteret løsning, hvor man involverede Grønne Gårde (under Københavns 

Kommune). Karsten præsenterede en hævet terrasse-idé der kunne placeres nede ved 

A/B Vester.  

5. Vi går videre med en løsning, hvor Karsten kommer med billeder på de forskellige 

materialer: buede limtræs arkadedimser/taglægter, og den lysgennemtrængelige 

overdækning - og et samlet budget.  

6. Afventer at Johnny kommer hjem fra ferie: Dog er der ingen tydelige rottehuller så 

der er ikke grund til at kontakte: (Tidligere er firmaet "Ålykke" (Torben, mobil 3648 

5015) blevet tilkaldt, og de er både prisbillige og meget kompetente og anbefales af 

vores gårdmand Johnny. De bruger røggranater og kamera (tv-inspektion)). Dialog 

om hvornår rotteudgifter skal dækkes af gårdlauget: Næsten aldrig de dækkes af de 

enkelte foreninger - den hvis kloaksystem er berørt.  

7. Generalforsamlingen blev aflyst den 24. maj. Der er knas med overdragelsen fra den 

tidligere administrator for Gårdlauget. Kasper ringer og spørger om en forklaring. 



Karsten har fået en forklaring hvor hvidvaskningsregulativet er blevet anvendt og 

som Karsten og den nye administration ikke finder plausibelt. Karsten er blevet 

opfordret til at afholde generalforsamling snart samt møder og dialog i det hele tage 

med resten af medlemmerne i gårdlauget. Karsten vil tage kontakt den nye adm 

(Anthony) for at få arrangeret en generalforsamling.   

 

Mødet blev hævet i god og orden.  
 


